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Referat fra styremøte Østfold Skikrets. 
Dato: 21.01.15. kl.18.30 
Sted: Askim 
Referent:        Thor Gjelsvik 
Deltakere:       Kåre Steffensen, Tore Sandem, Terje Jensen, Jan Lexerød og Karl Sofus Engen. 
Forfall: Cathrine Winther Johansen og Annvor Greibesland 

Nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

01 Merknader til ref. fra forrige møte. 
Ingen merknader 

  

02 Rapport fra grenene. 
Alpint: 
a) I Kjerringåsen er det full aktivitet. 
b) Middagsåsen sliter økonomisk.  Det blir en avgjørelse om videre drift i   

løpet av uken.  Flere løpere fra V/S trener i Kjerringåsen. 
c) Mange løpere har vært utenfor kretsen og kjørt renn. 
Hopp: 
a) De minste bakkene i Furukollen har vært hoppklare siden romjulen.   Alle  

bakkene vil være klare i løpet av noen dager. 
b) I Tomter er de minste bakkene ferdig preparert.  De arrangerer renn   

søndag 25.01.15. 
c) Det var litt problemer rundt gjennomføringen av RC-rennet som ble flyttet  
        fra Furukollen til Gausdal. 
d) Det skal være et møte mellom hoppkomiteene i Østfold, Akershus og  

Oslo.  Det skal samtidig være et møte i samarbeidsprosjektet. 
e) Trond Smaadahl og Bård Løken repr.  ØSK i samarbeidprosjektet. 
Langrenn: 
a) Rennet som Spydeberg skulle ha arrangert før jul ble avlyst.   
b) Rennet, som Ørje arrangerte 04.01 (rennet var BDO-cup), hadde nesten     
         500 deltakere. Trøskenklassikeren hadde 170 startende. 
c) Jørgen Lippert har vunnet NC-renn og har også blitt tatt ut til Nordisk  
         juniorlandskamp 
d) Sindre Odberg Palm og Ola Vigen Hattestad har gått WC-renn. 
e) Første del av KM arrangeres helgen 24-25.01.15.  Prøver å få med noen av  

de beste seniorene. 
f) Det er satt opp ledere fra kretsen på alle NC/NM/HL. 
g) Mange av langrennsanleggene har produsert kunstsnø. 
h) Det har blitt registrert en del skøyting ifm. klassiske renn i vinter. LK 

sender ut informasjon til klubbene og presiserer reglene. 
i) Rulleskirenn sommeren 2015. Tistedalen ønsker å arrangere KM rulleski  

sprint og Fredrikstad ønsker en bysprint. Det kan bli flere renn. 
j) Rulleski Grand Prix vil etter planen bli arrangert august 2015. 

 Det planlegges med tre arrangementssteder (Sarpsborg, Fredrikstad og 
Tistedalen).  Sarpsborg og Fredrikstad kommuner er positive. 

Vedtak:  Det må gjøres en avklaring om ØSK fortsatt skal stå som arrangør av 
RGP. Anbefalingen er at en eller flere lokale klubber tar over som ansvarlig 
arrangør for arrangementet. Dette må avklares snarest. 
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03 Økonomi. 
Det framlagte regnskapet tas til etterretning.  
Vedtak:  Budsjettet 2015 for LK ble godkjent. 

  

04 Idrettsregistreringen 2014. 
Informasjon om Idrettsregistreringen er sendt ut til alle klubber. Det er også 
lagt ut en sak på kretsens hjemmeside som presiserer hvordan IR skal 
gjennomføres. Klubbene har frist til 31.01 med å gjennomføre registeringen. Vi 
kan gjøre endringer til og med 28.02.   

  

05 Handlingsplanen 2014-2016. 
Kåre gikk igjennom punktene i handlingsplan som NSF har utarbeidet.  
Vedtak: Saken tas opp igjen på styremøte i mars.  Leder og nestleder 
utarbeider et forslag. 

 
 
Kåre/Tore 

 
 
09.03 

06 Østfold Skikrets 100 år i 2017. 
Der er skrevet en historie for de første 60 åren.  Vi må lage en oppsummering 
for åren 1977-2017. Det bør settes ned en gruppe som kan jobbe med dette. 
Kåre ønsker å delta, andre som bør spørres er Terje Jensen (Tistedalen), Ingolf 
Rostad (tidligere kretssekretær ØSK). Vi bør ha med repr. fra alle grenene. 
Det må også planlegges hvordan jubileumet skal markeres. 

 
 

 

07 Vi bestemmer sted for tinget i 2015. 
Vedtak: Kretstinget 2015 blir mandag 11.05.2015 i Ørje. 

 
Kåre 

 
09.03 

08 Eventuelt 
a) Søknad om støtte fra Tistedalen FL til snøproduksjon og rulleskiløype 

Søknad beskriver planene og budsjett.  Løypa skal asfalteres til våren.  
Anlegget skal etter planen være ferdig sommer 2015.   

Vedtak:  Anlegget til Tistedalen støttes med kr. 25 000.- av langrenns-
komiteens fond. Utbetalingen skjer så snart anlegget er ferdig bygget. 
 
b) Søknad om støtte fra Moss Skiklubb til snøproduksjon og rulleskiløype 

Søknad beskriver planene og budsjett. 
Vedtak:  Anlegget til Moss støttes med kr. 25 000.- av langrennskomiteens 
fond. Utbetalingen skjer så snart anlegget er ferdig bygget. 
 
c) Henvendelse om støtte til deltakelse i hopprenn i Örnsköldsvik 
Vedtak: Vi kan ikke støtte enkelt utøveres deltakelse i slik renn. 

 
 

 

 
 
 
 
Neste møte: 
Styremøte onsdag 9. februar (Moss) 


